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Ronnebyortens ÄSKO   Protokoll fört vid styrelsemöte 
      i Gammelstorp 2017-05-18. 
 
Närvarande: Per Bertland, Bertil Enarsson, Mathias Jäghagen, Lars Engdahl och Sven 
Holgersson. 
Frånvarande: Bengt Viktorsson, Ronny Jönsson, Markus Svensson och Tomas Hansson. 
 
 
§ 1  Lars Engdahl hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
 
§ 2  Till att justera dagens protokoll valdes Bertil Enarsson. 
 
§ 3  Dagordningen godkändes. 
 
§ 4  Föregående protokoll lästes upp och godkändes. 
 
§ 5  Reflektioner kring samrådsmötet. 
  Mötet fortskred lugnt och städat och det rådde stor samstämmighet bland 
  mötesdeltagarna. Det läggs för stor skuld på älgen när det berör betesskador 
  inom jord- och skogsbruket. Mötet var enigt i frågan, om att vi har för stora 
  klövviltstammar inom området, för att det ska råda harmoni mellan vilttäthet, 
  fodertillgång och rimliga betesskador inom jord- och skogsbruket. 
  Skötselområdets styrelse rekommenderar jägarna att öka avskjutningen på övrigt 
  klövvilt, så som rådjur, dovvilt, kronvilt och vildsvin. 
 
§ 6  Spillningsinventeringen 2017. 
  Skötselområdets storlek är nu 17655 hektar, jämfört med föregående år 19509 
  hektar. Årets resultat är presenterat med 17 spillningshögar per älg och dygn, 
  istället för som tidigare år 18 högar. Detta efter samråd med länsstyrelsen för att 
  få enighet i inventeringen mellan de olika skötselområdena. Årets resultat är 
  enligt nedan med föregående års resultat inom parentes. Siffrorna anger en 
  beräknad älgtäthet efter inventering i antal individer per 1000 hektar i 
  vinterstam. 
  Område A, söder, 3,67 (2,98). 
  Område B, norr, 7,36 (6,75). 
  Område C, mitt, 5,61 (6,72). 
  Totalt 5,28 (5,26). 
 
§ 7  Skötselplan älg. 
  Skötselområdets storlek är enligt länsstyrelsen 17655 hektar. Området har 
  minskat med ca.1900 hektar, vilket motsvarar ca.10 procent. Vi räknar med att 
  behålla antalet älgar i avskjutningen i enlighet med den redan lagda treårsplanen, 
  trots att arealen blivit mindre. Detta ger en ökad avskjutning per 1000 hektar. 
  Detta krävs för att komma ner till målet 4,25 älgar per 1000 hektar i vinterstam, 
  som genomsnitt över hela området. Avskjutningsplanen blir sex (6) tjurar, 
  sju (7) hondjur och fjorton (14) kalvar. 
  Vi måste acceptera en differens i älgstammens täthet mellan de norra och de 
  södra delarna, i och med att naturen ser olika ut. Till följd därav blir det en 
  skillnad i den möjliga avskjutningen, även om det troligtvis inte kommer råda 
  några formella restriktioner. Då Bertil från tilldelningsgruppen fått förhinder att 
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  deltaga på styrelsemötet, så kommer Mathias att rådgöra med honom innan 
  revideringen av skötselplanen sänds vidare till ÄFOt. 
  
§ 8  Skötselplan kronvilt. 
  Ingen revidering kommer att göras. Planen är treårig och gäller därmed ett år till. 
 
§ 9  Rapporter och skrivelser. 
 a) Från länsstyrelsen har inkommit protokoll från samrådsmötet inom ÄFO Mitt,
  Älgförvaltningsområde Mitt. Se bilaga. 
 b) Förändringar inom skötselområdet gällande marker i Hjortseryd, Östra Hult och 
  Tubbarp, vilka delas och bildar nya jaktlag med nya jaktledare.  
 
§ 10  Ekonomin. 
  Inget nytt fanns att förmedla. 
   
§ 15  Övriga frågor. 
 a) Nästa styrelsemöte den 8/6 kl. 19.00 i Gammelstorp. 
  Arbetsgrupperna och styrelsen träffas den 29/6 kl. 19.00 i Gammelstorp. 
 b) JaktVakt har uppdaterats. Nytt telefonnummer kommer att gälla, samt att varje 
  jaktlag kommer att kunna administrera sina uppgifter direkt via dator. 
  En presentation och genomgång av det nya systemet kommer att genomföras, 
  när är ännu inte bestämt. 
 
§ 11  Lars Engdahl tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 
 

 ____________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Bertil Enarsson 

 
 

 Ordförande 
 
 

 ____________________ 
 Lars Engdahl 


